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Zápisnica  z 3. zasadnutia Obecného zastupiteľstva  Obce Sačurov, 

konaného dňa 13.04.2023 o 17:13 hod 

 

Prítomní: Starosta obce : Peter Barát 

      Poslanci : Ing.M.Roman, PhDr.L.Sidor, p.M.Guman, Ing.B.Zubko,  

                      MUDr. M.Romanová MPH, p.J.Roman, p.T.Vasilková, p.Bereščíková 

     Kontrolór: p.R.Bundzáková 

Neprítomní: - 
Prizvaná: p.K.Kuliková,  
Ospravedlnení: p. J.Dutkovič ( zo zdrav.dôvodov) 

 

Program: 
1. Otvorenie, schválenie programu zasadnutia OZ. 
2. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie. 
3. Informácia o plnení uznesení OZ. 
4. Interpelácie poslancov OZ.  
5. Informácia o činností komisií OZ za uplynulé obdobie / predsedovia komisií.     
6. Návrh textov, ktoré budú  zaznamenané v kronike obce za rok 2022. / p. K. Kuliková 
7. Organizačné zabezpečenie XXVIII. roč.Sačurovskej pätnástky a XVII.ročníka memoriálu    
    H.Slukovej 
8. Rôzne 
9. Záver. 
 
 

K bodu 1. Otvorenie zasadnutia 

Rokovanie OZ  otvoril p. Peter Barát, starosta obce.  Privítal prítomných poslancov obecného 
zastupiteľstva  skonštatoval, že z celkového počtu 9 poslancov je  prítomných 8,teda 
zasadnutie  OZ  je v zmysle §12 ods.7 zákona SNR č. 369/1990Zb. o obecnom zriadení 
v znení neskorších predpisov uznášaniaschopné. 

Starosta predložil ku schváleniu program zasadnutia OZ, ktorý bol bez pripomienok 
schválený 

Hlasovanie:  za: 8 poslancov,   proti :  0 ,   zdržal sa:  0  

 

K bodu 2. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie 

Overovatelia zápisnice: Bereščíková, Jozef  Roman 

Návrhová komisia: Maroš Roman, Zubko, Sidor 

Hlasovanie:  za: 8 poslancov,   proti :  0 ,   zdržal sa:  0 ,  
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K bodu 3. Informácia o plnení uznesení  

Uznesenie č.88 / 2019. Schvaľuje: 

1)  návrh starostu za oslovenie vlastníkov na odkúpenie časti parciel medzi Domom nádeje 
a ulicou Davidovskou – od p.Rogovskej po p.VladimíraKarchňáka. 
2) návrh na podanie žiadosti na VSE o zriadenie elektrických prípojok na tieto parcely, 
zaplatenie poplatku 75 EUR  za prípojku a vypracovanie projektovej dokumentácie týchto 
elektrických prípojok. 
Starosta( 19.5.2020) : Od VSE máme povolenie na zriadenie 15 elektrických prípojok. Je 
potrebné poodkupovať časti parciel aby bola vytvorená súvislá uličná čiara. Za účelom 
odkupovanie týchto častí parciel bol vyhotovený znalecký posudok na cenu m2 parciel tam 
situovaných. Cena bola posudkom stanovená na 1,20.- EUR/m2. Po prepočítaní cez výmeru 
parciel, ktoré je potrebné odkúpiť od jednotlivých vlastníkov.  Výsledná suma potrebná na 
odkúpenie týchto častí parciel je 1080.- EUR. 

Starosta, ( 25.6.2020): Do VSE sme dali žiadosť na 10 prípojok, projektant nás upozornil, že 
tam môže byť 20 prípojok, teda išla nová žiadosť na VSE na 20 prípojok. 
Starosta, ( 10.9.2020): Projektant dostal zadanie na projektovú dokumentáciu 20 el.prípojok, 
vypracováva projektovú dokumentáciu. 
Starosta, (26.11.2020): PD je vypracovaná , má ju projektant priniesť v piatok, 27.11.2020. So 
žiadosťou bude podaná na VSE ku realizácii prípojok 

Starosta, ( 18.12.2020): Projekty na realizáciu 20 ks elektrických prípojok boli odnesené na 
ich realizáciu na VSE. 
Starosta ( 11.3.2021 ): zatiaľ nemáme od VSE informáciu o ďalšom postupe. 

Starosta ( 6.5.2021): VSE chce, aby sme vysporiadali pozemky, nakoľko môže viesť rozvody 
ELI iba po obecných pozemkoch. Vysporiadanie pozemkov rieši právnička obce. 

Starosta ( 25.6.2021): U obyvateľov, ktorí na predmetnej nehnuteľnosti nemajú ťarchu sú 
prevody bezproblémové. U obyvateľov, ktorí majú ťarchy, tak ich postupne rieši právnička 
a postupne sa uvoľňujú tie malé výmery z ich parciel. 

Starosta ( 23.9.2021): Kvôli zložitosti situácie sme sa pohli minimálne. 

Starosta ( 26.11.2021): žiaden posun, stále je to s vykupovaním pozemkov komplikované, 
niektorí dotknutí zrejme nechcú podpísať KP zmluvu. 
Starosta ( 23.12.2021): žiaden posun 
Starosta ( 23.2.2022): Vlastníci sa neposunuli vo vybavovaní dokladov s bankami 
a exekútormi . S právničkou riešime splnomocnenie pre obec aby sme my mohli riešiť veci za 
vlastníkov ale samozrejme iba konkrétne pre tento projekt. 
Starosta ( 05.5.2022): Riešime dané veci s bankami a exekútormi. Je to zložitý proces. 
Starosta ( 28.06.2022):  Podarilo sa doriešiť niektoré veci s bankami 
Starosta ( 27.09.2022):  Celkovo je to stále nedoriešené, už sa aj pomenili vlastníci niektorých 
parciel. 
Starosta ( 27.10.2022): Podarilo sa nám podať na časť pozemkov kúpnu zmluvu na kataster 
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Starosta ( 19.12.2022): Ďalšie pozemky sú v štádiu riešenia 
Starosta ( 23.2.2023): Ďalšie pozemky sú v štádiu riešenia. Banka povolila ďalšiu kvitanciu 
na jeden pozemok . 
Starosta ( 13.4.2023): Žiaden posun. SPP dali na dopracovanie projektovú dokumentáciu, 
starosta sa stretol s projektantkou na zapracovanie zmien. 

Záver: uznesenie  je v štádiu plnenia 

 

Uznesenie č.257/ 2021 schvaľuje 

  Návrh na predloženie žiadosti o NFP v rámci projektu „Sociálno–integračné centrum      
  Sačurov“. ( modernizácia budovy s Políciou – zateplenie, fasáda, strecha  ) 

- kód výzvy: IROP-PO2-SC211-2021-78 
- názov projektu: „Sociálno – integračné centrum Sačurov“ 
 - predloženie ŽoNFP na SO, pričom ciele projektu sú v súlade s platným programom rozvoja 
obce a  územnoplánovacou dokumentáciou, 

- zabezpečenie povinného spolufinancovania projektu t.j. min 5% z celkových oprávnených 
výdavkov a zabezpečením financovania neoprávnených výdavkov, ktoré vzniknú v priebehu 
realizácie  projektu 
Starosta ( 23.2.2022):  Podali sme žiadosť. 
Starosta ( 05.5.2022):  Nemáme odpoveď 

Starosta ( 28.06.2022): žiadne nové informácie. 
Starosta ( 27.09.2022):  žiadne nové informácie 
Starosta ( 27.10.2022): žiadne nové informácie 
Starosta ( 19.12.2022): žiadne nové informácie, nemáme odpoveď z ministerstva 
Starosta ( 23.2.2023): Žiadosť bola schválená ( na cca 158 tis.). Máme spravené verejné 
obstarávanie na stavbu aj vybavenie. Spoluúčasť bude viac ako 5%, lebo stavebné materiály 
a ceny išli za 1,5 roka hore. Bude sedlová strecha na budove. Vysúťažená suma na stavebné 
práce je cca 169 tis. 
Starosta ( 13.4.2023): Verejné obstarávanie išlo na kontrolu. Čakáme za vyjadrením. 

Záver: uznesenie  je v štádiu plnenia 

Uznesenie č.271/ 2022 schvaľuje 

( opláštenie Zb.dvora, betónové panely na plochu a technika – UNC) 

1) predloženie ŽoNFP za účelom realizácie projektu s názvom „Zvýšenie kapacity zberného 
dvora v obci Sačurov“ realizovaného v rámci výzvy OPKZP-PO1-SC111-2021-72 
2.) zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo 
výške 12 500.- EUR ( podľa rozpočtu projektu ), t.j. min 5% z celkových oprávnených 
výdavkov projektu vo výške 250.000.- EUR. 
3.) zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov, ktoré vzniknú 
v priebehu realizácie projektu a budú nevyhnutné na dosiahnutie jeho cieľa z rozpočtu obce 
 
Starosta ( 5.5.2022):Žiadosť bola podaná. Zatiaľ nám neprišla odpoveď. Bolo podaných veľa 
žiadostí ale bola aj navýšená suma na projekty. 
Starosta ( 28.06.2022): žiadne nové informácie. Vraj je tam veľmi veľa žiadostí. 
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Starosta ( 27.09.2022):  Naša žiadosť je na hodnotení. 
Starosta ( 27.10.2022): žiadne nové informácie. 
Starosta ( 19.12.2022): žiadne nové informácie, nemáme odpoveď 
Starosta ( 23.2.2023): Boli sme vyzvaní na doplnenie informácií 
Starosta ( 13.4.2023):  Projekt bol schválený, ale škrtli nám 50 000.- eur za opláštenie 
prístreška na Zbernom dvore.  Schválili nám cca 190 000 eur + k tomu bude naša spoluúčasť. 

Záver: uznesenie  je v štádiu plnenia 

 
Uznesenie č.290/ 2022 schvaľuje 

Realizáciu obecnej komunikácie ( dažďová kanalizácia, makadam, asfalt ) v časti ulice 
Staničná  na základe verejného obstarávania. 
Starosta ( 28.06.2022): Realizácia by sa mala začať v mesiaci júl. Vysúťažená suma diela je 
cca 55.000.- EUR. 
Starosta ( 27.09.2022):  Realizácia doposiaľ nezačala. 
Starosta ( 27.10.2022): Firma začala realizáciu – výkopy na dažďovú kanalizáciu. V zmluve 
nemajú položku na osadenie obrubníkov. 
Starosta ( 19.12.2022): Firma položila prvú vrstvu asfaltu – vyrovnávku. Druhá vrstva bude 
položená až v jari – kvôli možnému sadaniu asfaltu. Takže teraz stavba nie je dokončená 
Starosta ( 23.2.2023): Bez zmien  - zatiaľ 
Starosta ( 13.4.2023): Bez zmien  - zatiaľ. Bolo zlé počasie preto sa nedalo asfaltovať. Mali 
by sa robiť aj nejaké vysprávky v obci ( Jarková ) a v tomto týždni máme beh, takže na 
budúci týždeň by mohla firma začať s realizáciou. 

Záver: uznesenie  je v štádiu plnenia 

 

Uznesenie č.303/ 2022 schvaľuje 

realizáciu verejného obstarávania na projektovú dokumentáciu „Spoločenský dom – 
polyfunkčný objekt“ – rekonštrukcia budovy Svadobky 

Starosta ( 27.09.2022):  Zrealizovali sme zatiaľ len zameranie budovy a pripravujú sa 
podklady na realizáciu verejného obstarávania na projektovú dokumentáciu. 
Starosta ( 27.10.2022): Realizuje sa VO na projektovú dokumentáciu, ktorá je značne 
obsiahla. 
Starosta ( 19.12.2022): VO sa zrealizovalo, pripravuje sa PD na stavebné povolenie. Z veľkej 
časti stavba ostane zachovaná, urobí sa aj parkovisko vo dvore. 
Zubko: keď nevyjde rekonštrukcia Svadobky máme tam pozemok a priestor na výstavbu 
nájomných bytov. Starosta, ak by projekt nevyšiel, môžeme zvážiť aj túto možnosť. 
Starosta ( 23.2.2023): Máme spravenú PD. Požiadali sme o stavebné povolenie. 
Starosta ( 13.4.2023): Máme nový rozpočet, nakoľko ministerstvo upravilo podmienky výzvy. 
Dali viac položiek na oprávnené náklady. V tom projekte by mala byť naša 0 spoluúčasť, ale 
budú tam neoprávnené náklady. 

Záver: uznesenie  je v štádiu plnenia 
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Uznesenie č. 35/ 2023 

1.) Návrh prispieť sociálnemu zariadeniu  na zabezpečenie poskytovania sociálnej služby pre   
p.Annu Kačurovú jednorazovo  150.- eur  
2.) Návrh poskytnúť sociálnemu zariadeniu finančný príspevok osobe v hmotnej núdzi 
p.Jánovi Klacikovi – jednorazovo 150.- eur. 

Starosta ( 13.4.2023): Splnené. 

Záver: splnené – vypúšťa sa z plnenia uznesení 

Uznesenie č. 36/ 2023 
OZ schvaľuje  vypracovanie PD na výstavbu nového pavilóna MŠ 
Starosta ( 13.4.2023): Pôvodne kuchyňa nebola oprávnený náklad. Toto na ministerstve 
prehodnotili a kuchyňu zaradili ako oprávnený náklad. Takže do PD dáme zapracovať aj 
kuchyňu. Môžeme žiadať cca 1mil. 100 tis eur. 
 
Záver: uznesenie  je v štádiu plnenia 

Uznesenie č. 37/ 2023 
OZ schvaľuje  vypracovanie cenovej ponuky a následnej pokládky asfaltu na úseku 
ul.Staničnej. Tak, aby už celá ulica mala novú cestu. 
Starosta ( 13.4.2023): Cenová ponuka vyšla na cca 21 500.- eur. Musím ešte spraviť VO a až 
následne budeme vedieť výslednú cenu za realizáciu diela.  
 
Záver: uznesenie  je v štádiu plnenia 

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia 

Uznesenie č. 38 / 2023 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Sačurov v súlade s §11 ods. 4/n  zákona č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení v z. n. p. 

A. berie na vedomie: 
1) Informáciu o plnení uznesení zo zasadnutí OZ. 

         

 

                                                                                                            Peter Barát 
Sačurov 13.04.2023        starosta obce 

K bodu  4. Interpelácia poslancov OZ. 

Zubko: Lávka cez potok pri Jednote – veľký bodrel, plno odpadkov, plné vrecia, treba dať 
gumáky pracovníkom VPP nech to vyčistia. Zastávka SAD pri p.Bančanskej – treba tam 
dorobiť boky zastávky. 
Starosta: Je to v riešení, máme objednaný materiál na zastávku. 
Sidor: fi Antik – má ťahať optické kábly ? 
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Starosta: Mal robiť Slovak Telekom, ale asi nebude. Antik oslovíme. 
Guman: Na ul.Davidovskej – púšťajú nahlas repro hudbu 
Starosta: Áno, upozornil už nie raz istých obyvateľov cez občiansku hliadku, keď počul 
nahlas hudbu neskoro večer. 
Romanová: Chýbajú látky zábradlia na drevených lávkach  cez potok. 
Starosta: Je to vandalizmus mládeže a pritom nie mládeže z osady.  Doplníme.  
Romanová: Potulujúce agresívne psy.  
Starosta: Pravidelný odchyt psov. Keď príde šarha, psy akoby neexistovali, nevidno ani 
jedného. 
Romanová: V akom stave je sprevádzkovanie novej  lekárne v obci ? 
Starosta: Problém je s pani Palkovou ( suseda lekárne). Má exekúciu, exekútor nechce 
uvoľniť odkúpenú časť parcely ( ktorú odkupovala obec za účelom kolaudácie lekárne) 
a preto lekáreň nemôže skolaudovať. Firma tlačí a my sa nevieme pohnúť. 

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia 
Uznesenie č.39/ 2023 

 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Sačurov v súlade § 11 ods. 4  zákona č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení v z. n. p. 

A. berie na vedomie: 

1) Interpeláciu poslancov. 
 

                                                                                       Peter Barát 

Sačurov   13.04.2023     starosta obce 

K bodu 5. Informácia o činností komisií OZ za uplynulé obdobie  

Ing.Roman– Za Komisiu FaSOM: Komisia  nezasadala  
p.Vasilkková – za Komisiu ŠKMaŠ: nezasadali,  
Ing.Zubko– za Komisiu VVPaŽP: nezasadali 

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia 

Uznesenie č.40/ 2023 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Sačurov v súlade § 11 ods. 4  zákona č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení v z. n. p. 

A. berie na vedomie: 
1) informáciu o činnosti komisií Obecného zastupiteľstva za uplynulé obdobie. 

 

  

                                                                                                              Peter Barát 
Sačurov 13.04.2023 starosta obce 
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K bodu 6. Návrh textov,  ktoré budú zaznamenané v kronike obce za rok 2022.  

Predniesla p.Kuliková – viď príloha č.2 

 

 

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia 

Uznesenie č.41/ 2023 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Sačurov v súlade § 11 ods. 4  zákona č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení v z. n. p. 

 A. berie na vedomie: 

1.) Návrh textov, ktoré budú  zaznamenané v kronike obce za rok 2022. – viď príloha č.2 

B. schvaľuje: 

1.) Návrh textov, ktoré budú  zaznamenané v kronike obce za rok 2022. – viď príloha č.2 
 
Hlasovanie:  za:8  poslancov,   proti :  0  ,   zdržal sa: 0 
 

 

                                                                                           

                                                                                       Peter Barát 

Sačurov, 13.04.2023      starosta obce 

K bodu 7. Organizačné zabezpečenie XXVIII.roč.Sačurovskej pätnástky a XVII.ročníka 

memoriálu H.Slukovej 
Predniesol starosta: Od 13.00 štart. Príde p.Fotul - ozvučenie, hlavný rozhodca p.Buc Peter. 
Žiacke behy – organizujú si ZŠ, MŠ  - riešia p. učiteľky zo škôl. Máme aj cudzích účastníkov 
žiackych behov. Prihlasovanie sa dá aj on-line. Registrácia bude v KD a Kom.centre na 
prízemí. Každý bežec dostane bagetu a vlajočku obce. Vyhodnotenie cca 15:00 – 15.3O. Foto 
robí Nikolka Šaradínová. Máme prichystané finančné odmeny. Celá akcia nás  stojí aj 
s cenami cca 1500 – 2000 eur. Teraz je on-line prihlásených cca 160 bežcov. Obsadenie 
stanovísk:  Štart- cieľ: Zubko, Bereščíková, Vasilková, výsledky – Bundzáková, M.Roman, 
stanovišta s vodou – ZŠ  Zubeková, Gerová  a Žel.priecestie  - J.Roman. Pri starom OcÚ – 
Vasilková, Bereščíková, Detské ihrisko – J.Ďurko, Kostol - Gazdovci, Za mostom – Peter 
Hric, Zubko, stanovisko pri p. Jožkovi  Zubkovi – Milan Popaďák, stanovisko pri p.G. 
Dankovi – M.Chmeliarová, Capíková, pred Makšina – K.Kuliková, stanovisko M. Danko – 
Sidor, stanovisko p.Dzurišová – Guman -posielať bežcov ku Družstvu. Pri družstve – Peter 
Hreha. Na Križovatke pred Migaľa, p.Koľovej  - Janko Bilý. 

Registrácia cca od 11.00. O 13.00 každý musí byť na stanovisku. Zdravotná služba stojí pri 
starom OcÚ. Ženy nad 60 r. a muži nad 70 r. neplatia štartovné. 
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Návrhová komisia predložila návrh uznesenia 

Uznesenie č.42/ 2023 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Sačurov v súlade § 11 ods. 4  zákona č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení v z. n. p. 

 A. berie na vedomie: 

1.) Návrh organizačného zabezpečenia behu XXVIII.roč.Sačurovskej pätnástky 
a XVII.ročníka memoriálu H.Slukovej 
 

B. schvaľuje: 

1.) Organizačné zabezpečenie behu XXVIII.roč.Sačurovskej pätnástky a XVII.ročníka 
memoriálu H.Slukovej 
 

Hlasovanie:  za:8  poslancov,   proti :  0  ,   zdržal sa: 0 
 

 

                                                                                      Peter Barát 

Sačurov, 13.04.2023    starosta obce 

 

K bodu 8. Rôzne 

Starosta: Cesta 1.triedy v okrese od Lesného závodu v Čemernom po silo v Parchovanoch sa 
bude rekonštruovať. Odovzdanie staveniska bolo v Sačurove. Cesta sa bude frézovať, pôjde 
kari sieť do vozovky, celá cesta sa bude rozširovať. U nás bude odbočovací pruh na Dlhé 
Klčovo. Rozplánovaná stavba je na dva roky. Naša horná zastávka BUS z Vranova sa 
presunie za odbočku pre Dlhé Klčovo. Na zasypanej doline Rogovských bude nový chodník. 
 
Starosta: Výstavba nového pavilónu MŠ uznesenie 36/2023. Starosta navrhuje zapojiť sa do 
výzvy o NFP. Mohli by sme žiadať maximum 1mil.100 tis. Eur s 5 % spoluúčasťou + 
neoprávnené náklady (ak vzniknú). 
 

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia 

Uznesenie č.43/ 2023 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Sačurov v súlade § 11 ods. 4  zákona č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení v z. n. p. 

 A. berie na vedomie: 

1.) Návrh na vypracovanie a podanie žiadosti o NFP Zvýšenie kapacít materských škôl s 
kódom výzvy 06R01-20-V02 na výstavbu novej budovy MŠ v celkovom objeme cca 
1 147 608. – eur pri spoluúčasti obce 5%. 
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B. schvaľuje: 

1.) Vypracovanie a podanie žiadosti o NFP Zvýšenie kapacít materských škôl s kódom výzvy 
06R01-20-V02 na výstavbu novej budovy MŠ v celkovom objeme cca 1 147 608. – eur pri 
spoluúčasti obce 5%. 

 
 
Hlasovanie:  za:8  poslancov,   proti :  0  ,   zdržal sa: 0 
 

 

                                                                                          Peter Barát 

Sačurov, 13.04.2023                                                                            starosta obce 

Starosta:  k uzneseniu 37/2023 . Máme cenovú ponuku na asfalt ul.Staničná – ďalšia pokládka 

asfaltu sa zrealizuje po VO na realizáciu diela. . 

 

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia 

Uznesenie č.44/ 2023 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Sačurov v súlade § 11 ods. 4  zákona č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení v z. n. p. 

 A. berie na vedomie: 

1.)  Návrh na vyhlásenie verejného obstarávania a následnú realizáciu asfaltu na ul.Staničnej 
v predpokladanej hodnote cca 21.500 eur 

B. schvaľuje: 

1.) vyhlásenie verejného obstarávania a následnú realizáciu asfaltu na ul.Staničnej 
v predpokladanej hodnote cca 21.500 eur 
 
Hlasovanie:  za:8  poslancov,   proti :  0  ,   zdržal sa : 0 

 

 

                                                                                                                  Peter Barát 

Sačurov, 13.04.2023                                                                              starosta obce 

Starosta: Deň  matiek – 21.5.2023 
Starosta: 29.4.2023 sobota  – bude  2.Sačurovská burza od 08:00-13:00 hod v areály ZŠ– 
voľný vstup pre predávajúcich aj kupujúcich 
Starosta: k uzneseniu 271/2022 – Zberný dvor- máme schválený NFP vo výške 190 000 eur. 
Máme rozhodnutie o schválení projektu. Keď nám príde zmluva, začneme VO a v tomto roku 
by sa mala realizácia aj ukončiť. 
Starosta: Po vykurovacej sezóne v tomto roku sa bude rekonštruovať  kotolňa ZŠ (tepelné 
čerpadlá ) 
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Starosta: Niekoľko krát sme rozoberali situáciu s pozemkami za prevádzkarňou.              
Podľa platného územného plánu je tam plánované rozširovanie obce – možná individuálna 
alebo kolektívna bytová výstavba. Sú tam pozemky u ktorých by bola možnosť ich odkúpiť, 
Napísali sme žiadosť na odkúpenie pozemkov na SPF vo výmere viac ako 45 000 m2,  za 
účelom odkúpenia na IBV, KBV 
Starosta: Projekt MOPS sa ukončil k 31.3.2023. Zatiaľ nemáme termín na nový projekt. 
Starosta nechal z 8 ľudí 4. Teraz sú zamestnaní na naše náklady. Nerobia po dvoch ale po 
jednom. Niekedy sú aj dvaja. Robia dlhšie večer do 21.00, lebo je dlhšie vidno. 

Starosta: V Poľsku vyšla výzva zameraná na Hasičov a záchranu života. Máme spoluprácu 
s Pisarowcami a Gminou Sanok. Išli sme do projektu  s Gminou Sanok. Projekt má hlavné 
hodnotenie v Poľsku ale časť sa hodnotí sa aj na Slovensku. Projekt „Hasia a zachraňujú“. Za 
nás išla žiadosť na 180 000 eur. Dávali sme žiadosť na ošatenie, obuv, vysielačky, štvorkolku 
a bugynu, s postrekovačom pre hasičov a hasenie požiarov. Uvidíme či bude projekt úspešný. 

Starosta:  k uzneseniu 303/2022 realizácia PD na Svadobku. Vyšla výzva na možnú 
rekonštrukciu Svadobky  – My podľa PD máme vlastné náklady cca 59.000-tis eur ( 
obrubníky, asfalt, štrkodrvina, betónová dlažba, odkanalizovanie ). Celkový rozpočet je na 
912 820,34.- eur. S touto cenou by sme išli do výzvy. Teraz máme štúdiu. 

Dávame žiadosť o NFP v rámci výzvy na rekonštrukciu Svadobky ? 

Zubko: Keby tam bola Bytovka ? – pýtal sa dotknutých, vraj súhlasili. 
Starosta: A hneď mi volali dotknutí, že nesúhlasia. 

 

 

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia 

Uznesenie č.45/ 2023 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Sačurov v súlade § 11 ods. 4  zákona č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení v z. n. p. 

 A. berie na vedomie: 

1.) Návrh  na vypracovanie a podanie žiadosti o NFP obnovu spoločensko – vzdelávacieho 
centra v obci Sačurov ( na rekonštrukciu Svadobky ).  

B. schvaľuje: 

1.) - schvaľuje predloženie projektovej žiadosti z Plánu obnovy a odolnosti SR s 
názvom: Obnova spoločensko vzdelávacieho centra v obci Sačurov v rámci výzvy 
Ministerstva dopravy SR 

Komponent:  2 – Obnova budov, Investícia:  2 – Obnova verejných historických 

a pamiatkovo chránených budov, Kód výzvy:  02I02-29-V01 
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2.) - schvaľuje výšku výdavkov nad rámec oprávnených výdavkov stanovených výzvou vo 
výške 58 997,13 € s DPH a prípadných ďalších neoprávnených výdavkov 

Hlasovanie:  za:  8   poslancov,   proti :  0  ,   zdržal sa: 0 
 

 

                                                                                        Peter Barát 

Sačurov, 13.04.2023   starosta obce 

Zubko: Hliadky – ako ich platíme ? 
Starosta: Minimálna mzda 
Zubko: Aká je školská dochádzka ? 
Starosta: Úplne minimálne zlepšenie. Dávame pokuty a odstupujeme spisy na Políciu. 
Zubko: Futbalisti – prehrali. 
Starosta: p.Tokár, chodí často na úrad, starosta rieši potrebné veci ohľadom ŠK. 
 

Starosta: Koncom júna bude nasledujúce  OZ. Možno štvrtok 29.júna. 

K bodu 9)  Záver: 

Starosta obce poďakoval všetkým prítomným poslancom za účasť a ukončil zasadnutie o  
19.28 hod. Zasadnutie OZ bolo ukončené po schválení uznesenia   

 

Zapísal: M.Roman 

Overovatelia:   p.Bereščíková ............................. 

               p.Jozef Roman .............................                                                   

                                                                                                                        Peter Barát 

           starosta obce  


